
Здравейте, 
 

Казвам се Мария Костадинова Чаталбашева. Първи курс съм, 
специалност Информатика, бакалавър. 

Пиша Ви относно кандидатстването за включване във ФСС. Защо искам 
да съм в този съвет... Ами най- вече, за да имаме и ние първокурсниците право 
на глас и право да изразим своето мнение и идеи, да получим информация за 
това, което можем да правим и което ни се полага, защото все пак за нас този 
"свят" е напълно нов и ще имаме малко нужда от побутване, за да се 
адаптираме по- бързо и качествено и в следствие да бъдем способни да 
помагаме на тези след нас. Друга причина, поради която кандидатствам е това, 
че мисля, че мога да съм ползотворен член на съвета. Била съм президент на 
Интеракт клуб, който е част от глобалната организация Ротари клуб и съм се 
занимавала с организирането на множество събития и умея да работя в екип, 
участвала съм в  симулативни игри, сред тях и на ООН и нямам особени 
затруднения в говоренето пред аудитория.  

Като цяло мисля, че бих се вписала добре и ще се радвам да стана част 
от този съвет. 
 


